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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z

Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes

minisztérium vezetőjéhez

„Miként kívánják javítani a járóbeteg-szakellátás kapacitását országszerte? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Újpesten a Szakorvosi Rendel őintézetben a betegellátással kapcsolatban egy helyi lakos a

következőket tapasztalta . A panaszosnak a május hónapban kapott orvosi beutaló alapjá n

június 12-én kellett volna időpontot kapnia a július hónapban elvégzendő gégeorvos i

ultrahangos vizsgálathoz . Azonban már a június 12-i rendelés kezdetekor kiadott legmagasab b

sorszám is 42-vel több volt, mint az utolsó júliusban lehetséges vizsgálati id őpont sorszáma.

Végül a betegnek, a második sorbanállás után, július 12-én sikerült id őpontot kapnia egy

augusztus 8-i vizsgálatra .

Tisztelt Miniszter Úr! A fent ismertetett példa sajnos nem egyszeri, kivételes eset, s nemcsak

újpesti lakosokat érint, hanem országos szintű probléma. Mondhatni mára már

tömegjelenséggé vált ez az elfogadhatatlan és semmivel nem igazolható gyakorlat .



Egy európai országban, egy felel ős kormányzatnak mindent meg kell tennie annak érdekében ,

hogy az általános járóbeteg-szakellátás kapacitása a betegellátás megfelelő színvonala

érdekében folyamatosan növekedjen . Mindezt többek között annak érdekében, hogy a

betegfogadási listák az ellátás igénybevételének ésszerű időpontját nyújtsák a rászorulók

számára.

Ezzel szemben hazánkban a mai tapasztalatok sajnos nem ezt támasztják alá . Általánosságban

elmondható, hogy egészségügyi ellátásunk a többi európai országtól jócskán le van maradva ,

nem üti meg a XXI. században megkívánt mércét, s ezt a szomorú tényt az első magyar

egészségügyi teljesítményértékelés is csak meger ősíti . Éppen ezért a Jobbik finanszírozási é s

strukturális reform előkészítésén dolgozik, amely mindenkor kellő forrást biztosítana az

egészségügy számára . Sajnálatos, hogy mindeközben arról értesülhetünk, hogy a jelenleg i

kormányzat megdöbbentő mértékben csökkenti több egészségügyi szakképesítés államilag

finanszírozható keretszámát. Így várhatóan a jövőben a szakellátás egyik legfontosabb

problémája, a mára már kritikus szintet elérő szakemberhiány is csak tovább romlik .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérdezem, - korábbi hangzatos ígéreteik, s az azokat követő , erősen

vitatható döntéseik után - mit kíván tenni végre az egyre súlyosbodó és komoly ellátási

zavarokat okozó egészségügyi szakemberhiány csökkentése érdekében . Miként kívánják

javítani a járóbeteg-szakellátás kapacitását országszerte?

Érdemi válaszát várva, tisztelettel :

Budapest, 2017 . augusztus 17 .

Hegedűs Lorántné
Jobbik
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